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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och riktade ett särskilt 

välkomnande till Olle Eriksson, representant från kommunstyrelsens 

pensionärsråd. Därmed förklarades mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 11:2007 från sammanträdet den 9 november 2007 blivit 

justerat och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin utsågs att tillsammans med vice ordförande Per 

Westberg justera dagens protokoll den 4 december kl. 15.30. 

 

§ 5  Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Rådets representant Birgit Grahn var förhindrad att delta i dagens sammanträde 

varför någon rapport inte kunde ges.  

 

Skolörten 

Bengt Arlevind hade för dagen inget att informera från förtroenderådet. Framförde 

dock personligen allmänna synpunkter utan närmare precisering. Rådet anser att 

Bengt bör ta upp dessa synpunkter till diskussion i Skolörtens förtroenderåd.  

 

Råcksta sjukhem 

Rådet saknar representation i Råcksta sjukhems anhörigråd men vill gärna få 

kontakt med dem för att informera om hur pensionärsrådet arbetar och för 

samverkan med anhörigrådet. Förvaltningen tar upp frågan med ledningen för 

Råcksta sjukhem.  

 

§ 6    Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 10 

Anmäldes Kommunstyrelsens pensionärsråds (KPR) protokoll nr 10:2007. 

Protokollet lades därmed till handlingarna. 

 

Olle Eriksson upplyste om att Äldrenämndens protokoll finns att läsa på stadens 

hemsida www.stockholm.se. Då KPR:s protokoll ofta utsänts sent till 

förvaltningen kommer dessa fortsättningsvis att tas fram via stadens hemsida för 

att kunna ge Rådet så aktuella protokoll som möjligt.     

 

§ 7    Planering för 2008 års sammanträden.  

Förslag till tider för vårens sammanträden presenterades.  

Rådet beslutade att sammanträdena ska genomföras enligt gällande förslag. 

Bilaga 1. 

 

http://www.stockholm.se/
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§ 8    Information från kommunstyrelsens pensionärsråd 

Olle Eriksson, ersättare i kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) och 

kontaktperson gentemot Hässelby-Vällingby pensionärsråd, informerade om de 

frågor som för närvarande är aktuella i KPR. Dessa frågor rör bl.a. införande av 

valfrihetssystem för vård- och omsorgsboende inom äldreomsorgen, 

köhanteringen inom valfrihetssystemet, kvalitetsmätningar, utbildningar och 

vikariatskostnader. Tillfälle till diskussioner och frågor gavs i samband med detta. 

Annica Dominius informerade att fullmäktige nu har att fatta beslut efter den 

remissbehandling som genomförts av ärendet om valfrihetssystemet. Tydliga 

regler kommer att behövas för att kunna få en rättvis köhantering inom stadens 

boenden. Valfrihetssystemet kommer att träda ikraft den 1 juli 2008. 

 

Olle Eriksson framförde att han gärna kommer tillbaka till Rådet vid behov, för 

diskussion i aktuella frågor. 

  

§ 9    Anmälan – Länsstyrelsens beslut 

Anmäldes Länsstyrelsens beslut 2007-11-07 att avsluta tillsynen av Hässelgården, 

Hässelby Gårds äldreboende. Anmälan lades därmed till handlingarna. 

 

§ 10  Svar på skrivelse beträffande bostadsanpassning i enskilt ärende 

Anmäldes Stadsbyggnadskontorets bostadsanpassningsbyrås svar 2007-11-20 på 

skrivelse i enskilt ärende, från Rådets ledamot Lars-Erik Eriksson som Rådet enigt 

stod bakom. 

 

Lars-Erik föredrog bostadsanpassningsbyråns svar på skrivelsen och gav vissa 

förtydliganden av ärendet. Anmälan lades därefter till handlingarna. 

 

§ 11  Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 18 december 2007 

a) Verksamhetsplan och budget 2008 – Hässelby-Vällingby. 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnds verksamhetsplan för 2008 (MBL- utgåvan) 

hade inför dagens sammanträde varit utsänt till Rådet. 

 

Annica Dominius föredrog äldreomsorgens förslag till verksamhetsplan och 

budget inför 2008. Annica informerade att verksamhetsplanen nu har ett nytt 

upplägg utifrån ett standardiserat system och därför ser annorlunda ut jämfört med 

tidigare år.   

  

Budgetförutsättningarna gicks igenom vilket trots en ökning på 31,2 mkr visar på 

svårigheter att få en budget i balans. Vidare gick Annica igenom förvaltningens 

förslag till nämndmål och informerade om det planerade arbetet kring dessa.  

 

Efter genomgång och diskussion av förslaget till VP 2008 framförde Rådet att de 

ser med oro på hur alla löften ska kunna infrias med en underbalanserad budget 

för äldreomsorgen.  
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b) Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt boende i 

Stockholms stad – Seniorboende, öppna hemtjänsten Hässelby strand. 

Rådet har tagit del av ärendet och utgår från att uppföljning sker av de 

förbättringsåtgärder som påtalats. Rådet har för övrigt inget att erinra mot 

förslaget.   

 

c) Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt boende i 

Stockholms stad – Hemtjänsten Vällingby, Råcksta, Grimsta, larm- och 

nattpatrull. 

Rådet har tagit del av ärendet och utgår från att uppföljning sker av de 

förbättringsåtgärder som påtalats. Rådet har för övrigt inget att erinra mot 

förslaget.   

 

d) Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst i ordinärt boende i 

Stockholms stad – Big Care AB. 

Rådet har tagit del av ärendet och utgår från att uppföljning sker av de 

förbättringsåtgärder som påtalats. Rådet har för övrigt inget att erinra mot 

förslaget.   

 

e)  Skolörtens servicehus och vård- och omsorgsboende – Verksamhetsuppföljning. 

Ärendet delades ut vid sammanträdet. Gudrun Sjödin redogjorde för uppföljningen 

vid Skolörtens servicehus och vid gruppboendena. 

 

Rådet hade inget att erinra mot förvaltningens förslag och utgår från att 

uppföljning sker av de förbättringsåtgärder som påtalats i ärendet.   

 

§ 12  Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerade att Gudrun Sjödin slutar den 31 december 2007. 

Barbro Trygg kommer att ersätta Gudrun Sjödin som sekreterare i pensionärsrådet 

under tiden januari – mars 2008. 

   

§ 13   Övriga frågor 

Per Westberg framförde önskemål om att få del av verksamhetens budget som 

Annica Dominius föredrog i samband med genomgången av äldreomsorgens 

verksamhetsplan under § 11a. Annica gör en sammanställning och bilägger detta 

till protokollet. Bilaga 2. 

 

§ 14   Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och önskade alla en trevlig 

jul. Vidare tackade ordförande sekreteraren Gudrun Sjödin för gott samarbete och 

önskade henne lycka till inför den kommande pensioneringen. Ordförande 

förklarade därefter sammanträdet avslutat. 

 

  

 

------ 
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